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RG.0012.3.2011 
 

Protokół Nr 3/11 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 20 kwietnia 2011 roku 

 
 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Przedstawienie planu rzeczowo - finansowego konserwacji urządzeń 

melioracyjnych na terenie działania Gminnej Spółki Wodnej w Radomyślu 
nad Sanem. 

V. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
VI. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VII. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1305 a zakończyła o 1530. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 
Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad          
(na 4 Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 
obrad, który został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. IV. 
Przedstawienia planu rzeczowo - finansowego konserwacji urządzeń 
melioracyjnych na terenie działania Gminnej Spółki Wodnej w Radomyślu nad 
Sanem dokonała Kierownik Rejonowego Związku Spółek Wodnych w 
Tarnobrzegu P. Dorota Paź. 
Przedstawiona informacja w formie pisemnej stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Radny Bogdan Oszust zwrócił uwagę na niedrożność urządzeń melioracyjnych 
w Pniowie oraz rz. Strachodzka wskutek czego w tej miejscowości podtopione 
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są rozległe tereny oraz budynki. Nadmienił, że od wielu już lat infrastruktura 
melioracyjna nie była tam modernizowana. 
P. Dorota Paź wyjaśniła, że na prace remontowe urządzeń melioracyjnych w 
Pniowie  RZSW w Tarnobrzegu otrzyma dotację ze Starostwa Powiatowego w 
Stalowej Woli  na realizację zadania. Został również złożony wniosek o 
dofinansowanie konserwacji rz. Strachodzka. Dodała jednak, że wszędzie 
potrzeby w zakresie konserwacji urządzeń melioracyjnych są bardzo duże, a 
budżet Związku jest ograniczony ze względu między innymi na niską 
ściągalność składek melioracyjnych od rolników. 
Radny Bolesław Puka zwrócił uwagę, że od kilku lat były zgłaszane do remontu 
dwa przepusty w Żabnie. Jak do tej pory nic w tym temacie nie wykonano.  
P. Dorota Paź powiedziała, że w planie na bieżący rok nie ma przewidzianych 
prac remontowych w Żabnie. Budżet Gminnej Spółki Wodnej jest ograniczony, 
co wynika miedzy innymi z niskiej ściągalności melioracyjnych składek 
członkowskich w Żabnie. Nadmieniła, że spółka wodna działa na podstawie 
samofinansowania się. Zakres możliwych prac jest uzależniony właśnie od 
wpływów ze składek rolników będących delegatami spółki. Jest możliwość 
pozyskania dotacji ze Starostwa Powiatowego oraz Urzędu Marszałkowskiego, 
lecz i te środki nie są wystarczające aby zrealizować wszystkie potrzeby. 
 
Ad.V/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia przez Gminę Radomyśl 
nad Sanem do projektu partnerskiego pn. „Promocja potencjału Polski 
Wschodniej – priorytetem współpracy międzyregionalnej”  przedstawił i omówił 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za” 
– jednogłośnie. 
 
Ad.V/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia Gminy Radomyśl nad 
Sanem do realizacji w 2011 roku projektu pn. „Czas na aktywność w Gminie 
Radomyśl nad Sanem” w ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Magdalena Nowak - Wojtala. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie  – 
4 głosy „za”. 
 
Ad.V/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad 
Sanem przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 
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Przedstawiony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie  w 
głosowaniu – 4 głosy „za” – jednogłośnie, nie podając składu tj. członków Rady 
Społecznej GSPZOZ, który będzie ustalony na sesji Rady Gminy. 
 
Ad. V/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w  sprawie zasad wyłapywania bezdomnych 
zwierząt na terenie gminy Radomyśl nad Sanem oraz zapewnienia dalszej opieki 
wyłapanym zwierzętom przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 
Lesław Pater. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za”  
– jednogłośnie. 
 
Ad.V/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
sprzedaży nieruchomości na rzecz Województwa Podkarpackiego przedstawił 
pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”  
– jednogłośnie. 
 
Ad.V/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia II 
zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił pracownik Urzędu Gminy Magdalena 
Grębowiec. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za”  
– jednogłośnie. 
 
Ad. V/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Głęboki Smużek” 
przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu 
– 4 głosy „za”  – jednogłośnie. 
 
Ad. V/8.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Półanki” przedstawił 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
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Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu   
– 4 głosy „za”  – jednogłośnie. 
 
Ad. V/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Podzamcze” omówił 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Komisja proponuje zmienić nazwę przedstawionego miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego z „Podzamcze” na „Borek”. 
Propozycja została przyjęta w głosowaniu - 3 głosy „za”, 1 głos  
„wstrzymujący”.  
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za”  
– jednogłośnie. 
 
Ad. V/10.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany - 3 głosy „za”, 
1 głos  „wstrzymujący”.  
 
Ad. V/11.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 
2011 omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za”  
– jednogłośnie. 
 
Ad. V/12.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w 
ramach PROW inwestycji „Oczyszczalnia ścieków wraz z siecią kanalizacyjną 
w m. Radomyśl” przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za”  
– jednogłośnie. 
 
Ad. V/13.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia kodeksu etycznego radnego 
Rady Gminy Radomyśl nad Sanem omówił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  - 3 głosy „za”, 
1 głos  „wstrzymujący”.  
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Ad. VI. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz udzielił informacji na temat perspektywicznego 
przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w Radomyślu nad Sanem. 
Powiedział, że obecnie zakład ma ograniczony zakres możliwości działania. 
Skoncentrowany jest tylko na działalności użytkowej związanej z wywozem 
odpadów komunalnych i zaopatrzeniem mieszkańców w wodę.  
Wójt oznajmił, że przekształcenie jest nieuniknione, a wynika to z dwóch 
względów.  
W związku z możliwym przejęciem przez gminę Spółdzielni Kółek Rolniczych, 
pracownicy spółdzielni mogliby wykonywać prace zlecone przez gminę, a 
sprzęt będący w posiadaniu SKR mógłby być wykorzystywany do tych robót.  
Ważnym motywem przekształcenia będzie również zmiana ustawy o gospodarce 
odpadami. Wg nowelizacji ustawy gmina będzie pobierać od mieszkańców 
podatek śmieciowy, który zastąpi obecne opłaty za wywóz śmieci  i 
organizować przetargi na wywóz śmieci. Obecnie ZGK będący zakładem  
budżetowym gminy nie mógłby brać udziału w przetargach, a tym samym 
wykonywać usługi, które aktualnie realizuje.  
Przekształcenie nie oznacza prywatyzacji, lecz zmianę ZGK z zakładu 
budżetowego w spółkę prawa handlowego ze 100% udziałem gminy, co oznacza 
pełny nadzór nad funkcjonowaniem zakładu.  Po przekształceniu ZGK będzie 
mógł prowadzić własną działalność gospodarczą, zarabiać wykonując prace 
zlecone między innymi przez gminę.  
 
Komisja wniosła o podjęcie działań w celu zniesienia rejonizacji lekarza 
weterynarii na terenie gminy w związku z niemożliwością wystawienia 
świadectw o stanie zdrowia zwierząt przez lekarzy weterynarii spoza naszego 
rejonu mogących świadczyć usługi lekarskie.  
 
Ad. VII. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 
 


